
D66 Forum Samenleving

Openbare toiletten
In het uitstelbericht over de vragen over openbare toiletten in Rijswijk - die D66 Rijswijk 
heeft gesteld aan het college - heeft het college aangegeven pas na 28 oktober antwoord te 
kunnen geven ivm de behandeling in het college. Heeft deze behandeling plaatsgevonden? 
Kunt u weergave geven van de antwoorden? Wat gaat u nog doen richting ondernemers - niet 
vanuit wat u moet, maar de aandacht en rol die u vanuit het college kan geven? Bent u bekend 
met de verplichtingen die gemeenten hebben ten aanzien het maken van een actieplan voor 
het VN verdrag voor mensen met een handicap - en dat dit verder gaat dan de WMO, 
Participatiewet of Jeugdhulp. Kunt u toezeggen om de Raad te informeren hoe dit actieplan en 
de uitwerking van het VN verdrag in het algemeen wordt uitgevoerd in Rijswijk?

RA 19 071 Wildopvang
het is een wettelijke verplichting voor gemeenten om voor opvang te zorgen. Kunt u aangeven 
voor welke gevallen dit geldt en hoe u als college hier mee om wil gaan? hoe werd door de 
gemeente tot nu toe voor opvang wild betaald, op basis van kosten of contracten of op andere 
wijze? 
De contacten met het asiel in Rijswijk zijn bekend, met welke andere opvanglocaties is er 
contact, u heeft het in antwoorden aan Groenlinks over ondere het knaaghof, en de Wulp, zijn 
er ook andere contacten, bijvoorbeeld voor de opvang van meer exotische dieren? Is het juist 
dat u de opvang van wild en dieren in het algemeen mee wil nemen in wo bij de beleidsnota 
dierenwelzijn, inclusief budget hiervoor?


